无碱玻璃纤维短切毡、膨体纱等等

产品名称	无碱玻璃纤维短切毡、膨体纱等等
公司名称	泰安市瑞祥玻璃纤维制品有限公司
价格	.00/个
规格参数	成分及含量:无碱 幅宽:1000-2600 规格:200-900
公司地址	泰山区琵琶湾村万官路
联系电话	15605389197 15953827989

产品详情

规格 200-900 表京文班光本環境(40年1月7月八号

泰安市瑞祥玻璃纤维制品有限公司,地处风光秀丽的泰山脚下,位于市南民营工业园区的万官路1号,占地面积12000平方米。北邻外环路,西依104国道、向南50米便是京沪、京福高速公路,交通十分便利。 瑞祥玻纤使用先进的yj ii和ktz368ii系列挠性剑杆织机,主要生产各种规格型号的玻璃纤维织物制品,年产能力达2000余吨。

瑞祥玻纤品种齐全,花色种类多,技术力量雄厚,有着广泛的客户群体,市场营销网络广阔。 随着公司生产规模的扩大,年内将成立科技研发机构,专门从事玻纤产品的深加工研发并创办瑞祥玻纤系列产品,服务于社会,壮大自身,把瑞祥发展成规模型、外向型新兴玻纤产品企业。 taian ruixiang fiberglass products limited company located in the beautiful scenery of the taishan mountain feet, with an area of 12,000 square meters, it's located at no.1 wanguan road in the industrial park in the southern city. the traffic is convenient with outer ring road on its north,104 federal highway on its west and beijing-shanghai、beijing-fuzhou highways 50 metres to its south. adopting advanced yj-ii and ktz368ii flexible rapier fiberglass loom characteristic series, our company mainly produces fiberglass products of all sizes. its yearly throughput is about 2000 tons. various products, colorful design and high technology force leaded to a large group of customers and broad marketings. with the development of the company, a technology researching and developing department will be established, which will focus on the research and development of glass fiber products to strengthen the company and serve the society.